



AFTER A NAIL-BITING FINISH, VAN WALSTIJN IS CROWNED FIA KARTING WORLD CHAMPION IN KZ

The World Championship event in Franciacorta will undoubtedly remain one of the most memorable FIA Karting events of recent years. All the ingredients were there: ideal weather conditions for the season in northern Italy, a magnificent field of 250 drivers, non-stop action on the track, a large audience around the track and watching the live stream, and superb organisation masterfully led by the Franciacorta Karting Track team. Three drivers enjoyed a great first. Dutchman Senna Van Walstijn won the Mondokart.com FIA Karting World Championship - KZ, Maksim Orlov dominated the FIA Karting World Cup - KZ2 and Angelo Lombardo held off Davide Fore in the FIA Karting International Super Cup - KZ2 Masters.

KZ: Senna Van Walstijn finally achieves his goal

Lorenzo Trivisanutto (ITA) secured a place on the front row of the Final by winning Super Heat A on Sunday morning ahead of David Trefilov (GER). Already leading the Qualifying Heats, Trefilov retained first place. Reigning World Champion Giuseppe Palomba (ITA) won Super Heat B and moved up to fifth place behind Senna Van Walstijn (NED) and Riccardo Longhi (ITA). In the Final, Trefilov got off to a perfect start, but a collision in the third corner caused several favourites to crash. Palomba (ITA) ended up off the track and retired, while Riccardo Longhi (ITA) and Alessio Lorandi (ITA) crashed to the back of the pack, losing any chance of a good result.

Van Walstijn immediately set off in pursuit of Trefilov, with Viktor Gustafsson (SWE) in his wake, having moved up four places during the first lap. Emilien Denner (FRA) also got off to a good start but found himself under pressure from Trivisanutto, who had been delayed in the first-lap incident. The positions continued to change as the laps went by, but not in the right direction for the leader Trefilov. The German first lost out to Van Walstijn, then to Gustafsson, before retiring after a collision with Trivisanutto. After a spectacular start to the race from 11th place, Danilo Albanese (ITA) overtook Denner and settled into third place for the rest of the race. The podium positions remained unchanged in the final laps: FIA Karting World and European Vice-Champion in 2024, Senna Van Walstijn finally clinched the supreme title of Mondokart.com FIA Karting World Champion - KZ at the age of 22. Gustafsson and Albanese secured second and third places. The final part of the Final was marked by the comeback of Stan Pex (NLD) to fourth place ahead of Denner and Pedro Hiltbrand (ESP), who set the fastest lap.

Thanks to Van Walstijn's victory, Sodikart won the FIA Karting team title ahead of Birelart Racing and Formula K SRP Factory Team.

Top 10 in the Final - KZ

- 1- Van Walstijn, Senna (NED) Sodi / TM Kart / LeCont
- 2- Gustafsson, Viktor (SWE) CRG / TM Kart / LeCont
- 3- Albanese, Danilo (ITA) KR / IAME / LeCont
- 4- Pex, Stan (NED) KR / TM Kart / LeCont
- 5- Denner, Emilien (FRA) IPK / TM Kart / LeCont

For Media Information Purposes - No Regulatory Value

For further information on the CIK-FIA, please consult our Internet site :
www.fiakarting.com

CIK-FIA (Commission Internationale de Karting-FIA)
Administration : 2, chemin de Blandonnet, 1215 Genève 15, Switzerland
Tel. +41 22 306 10 80 - Email: cik@fia.com



- 6- Hiltbrand, Pedro (ESP) Birelart / TM Kart / LeCont
- 7- Bertuca, Cristian (ITA) Birelart / TM Kart / LeCont
- 8- Nomblot, Jean (FRA) Sodi / TM Kart / LeCont
- 9- Ippolito, Paolo (ITA) KR / IAME / LeCont
- 10- Spirgel, Matteo (FRA) Sodi / TM Kart / LeCont

Final KZ Team standings

- 1- Sodikart (FRA) 562 pts
- 2- Birelart Racing (ITA) 477 pts
- 3- Formula K SRP Factory Team (GER) 341 pts
- 4- Maranello Kart S.r.l. (ITA) 231 pts
- 5- KR Motorsport (ITA) 221 pts
- 6- CRG (ITA) 156 pts

KZ2: Maksim Orlov reigns supreme in Lombardy

After securing pole position, a flawless performance in the Qualifying Heats and victory in Super Heat A, Maksim Orlov knew that everything was looking good. But when the red lights went out and the 36 finalists set off, Maximilian Schleimer (GER) surprised his team-mate and rival, having won Super Heat B in the morning. However, it took Orlov just two laps to regain his lead. The leader then set a series of fastest laps to finish more than four seconds ahead. Already dominant in the European Championship, it was logical Orlov won the FIA Karting World Cup.

For Schleimer, on the other hand, the situation became more complicated. First, Timo Jüngling (GBR) passed him for second, before Noah Wolfe (GBR) found an opening in the 20th of 24 laps to complete the podium at the expense of the German driver. Marek Skrivan (CZE) flirted with the podium in the first part of the race, before having to resist a comeback from Jayden Thien (NED) and Daniel Macia (ESP) to save a place in the top five.

Already assured of victory in the FIA Karting Team Championship, CPB Sport confirmed its success ahead of Birelart Racing and Formula K SRP Factory Team.

Top 10 in the Final - KZ2

- 1- Orlov, Maksim Sodi / TM Kart / LeCont
- 2- Jüngling, Timo (GBR) Sodi / TM Kart / LeCont
- 3- Wolfe, Noah (GBR) Birelart / TM Kart / LeCont
- 4- Schleimer, Maximilian (GER) Sodi / TM Kart / LeCont
- 5- Skrivan, Marek (CZE) IPK / TM Kart / LeCont
- 6- Thien, Jayden (NED) Sodi / TM Kart / LeCont
- 7- Macia, Daniel (ESP) Kali'Kart / TM Kart / LeCont
- 8- Civico Espona, Genis (ESP) Birelart / TM Racing / LeCont

For Media Information Purposes - No Regulatory Value

For further information on the CIK-FIA, please consult our Internet site :
www.fiakarting.com

CIK-FIA (Commission Internationale de Karting-FIA)
Administration : 2, chemin de Blandonnet, 1215 Genève 15, Switzerland
Tel. +41 22 306 10 80 - Email: cik@fia.com



9- Speck, Luis Laurin (GER) Birelart / TM Kart / LeCont

10- Lehouck, Arthur (FRA) KR / IAME / LeCont

Final KZ2 Team standings

1- CPB Sport (FRA) 715 pts

2- Birelart Racing (ITA) 283 pts

3- Formula K SRP Factory Team (GER) 242 pts

4- IPK Factory Team (CZE) 180 pts

5- VAR by Birel (ITA) 154 pts

6- CL Racing Team (ITA) 154 pts

KZ2 Masters: Lombardo wins head-to-head with Fore

Sunday began with the expected victories of Angelo Lombardo (ITA) in Super Heat A and Davide Fore (ITA) in Super Heat B. The clash between the two Italians promised to be intense. But contrary to predictions, the result of the Final for drivers aged 35 and over was much clearer than expected. For the top seven, the first lap standings were the same as the finish. Lombardo got off to an excellent start from pole position. The 2023 winner, Davide Fore, spared no effort, but was unable to get into a position to overtake despite a gap that rarely exceeded two tenths of a second! Fore ended up setting the fastest lap of the race with 45.745, but Lombardo drove at an equally fast pace and maintained his lead.

Crowned European KZ2 Champion in 2009, Lombardo has now regained a prestigious FIA Karting title with this International KZ2 Masters Super Cup. Anthony Abbasse surprised Riccardo Nalon (ITA) at the start to move into third position. Although he was unable to challenge the two leaders, the Frenchman had to stay strong to hold off Nalon, who was busy keeping Manuel Cozzaglio (ITA) behind him. Luciano Medeghini (ITA) and Rasmus Haugard (DEN), who got off to a great start, finished the final in sixth and seventh positions, while Alessio La Martina (ITA) came back to eighth after a difficult first lap.

Lombardo's victory enabled Maranello Kart to win the FIA Karting team title ahead of IPK Factory Team and Birelart Racing.

Top 10 in the Final - KZ2 Masters

1- Lombardo, Angelo (ITA) Maranello / TM Kart / LeCont

2- Fore, Davide (ITA) IPK / TM Kart / LeCont

3- Abbasse, Anthony (FRA) Sodi / TM Racing / LeCont

4- Nalon, Riccardo (ITA) Parolin / TM Kart / LeCont

5- Cozzaglio, Manuel (ITA) Birelart / TM Kart / LeCont

6- Medeghini, Luciano (ITA) Magik / TM Kart / LeCont

7- Haugard, Rasmus (DEN) KR / IAME / LeCont

8- La Martina, Alessio (ITA) KR / TM Kart / LeCont

9- Habulin, Kristijan (CRO) TB Kart / TM Kart / LeCont

10- Bos, Jeroen (NED) Sodi / TM Racing / LeCont

For Media Information Purposes - No Regulatory Value

For further information on the CIK-FIA, please consult our Internet site :

www.fiakarting.com

CIK-FIA (Commission Internationale de Karting-FIA)

Administration : 2, chemin de Blandonnet, 1215 Genève 15, Switzerland

Tel. +41 22 306 10 80 - Email: cik@fia.com



Final KZ2 Masters team standings

- 1- Maranello Kart S.r.l. (ITA) 170 pts
- 2- IPK Factory Team (CZE) 153 pts
- 3- Birelart Racing (ITA) 126 pts
- 4- TBKart Racing Team srl (ITA) 114 pts
- 5- TK Factory Team (ITA) 104 pts
- 6- Erre Esse Motorsport (ITA) 96 pts

Find the full results of the Franciacorta event on the website www.fiakarting.com and follow the evolution of the International Karting Ranking (IKR) after the Italian event.

The next event will be held in Malaysia at the LYL International Circuit, near Kuala Lumpur from 14th to 16th November 2025 for the new FIA Karting Arrive and Drive World Cup - Senior & Junior.

For Media Information Purposes - No Regulatory Value

For further information on the CIK-FIA, please consult our Internet site :
www.fiakarting.com

CIK-FIA (Commission Internationale de Karting-FIA)
Administration : 2, chemin de Blandonnet, 1215 Genève 15, Switzerland
Tel. +41 22 306 10 80 - Email: cik@fia.com



AU BOUT DU SUSPENSE, VAN WALSTIJN EST SACRÉ CHAMPION DU MONDE FIA KARTING EN KZ

L'épreuve mondiale de Franciacorta restera assurément parmi les rendez-vous FIA Karting marquants de ces dernières années. Tous les paramètres étaient réunis : des conditions météorologiques idéales pour la saison dans le nord de l'Italie, un magnifique plateau de 250 pilotes, de l'action incessante sur la piste, un public nombreux autour de la piste ou devant le live streaming et une formidable organisation menée de main de maître par l'équipe de Franciacorta Karting Track. Trois pilotes ont vécu une grande première. Le Néerlandais Senna Van Walstijn remporte le Championnat du Monde FIA Karting Mondokart.com - KZ, Maksim Orlov a dominé la Coupe du Monde FIA Karting - KZ2 et Angelo Lombardo a tenu bon face à Davide Fore pour décrocher la Super Coupe Internationale FIA Karting - KZ2 Masters.

KZ : Objectif enfin atteint pour Senna Van Walstijn

En gagnant la super manche A le dimanche matin devant David Trefilov (GER), Lorenzo Trivisanutto (ITA) accédait à la première ligne de la finale. Déjà leader des manches qualificatives, Trefilov conservait la première place. Champion du Monde en titre, Giuseppe Palomba (ITA) remportait la super manche B et remontait en 5^e position derrière Senna Van Walstijn (NED) et Riccardo Longhi (ITA). En finale, Trefilov prenait un départ parfait, alors qu'un accrochage dès le 3^e virage entraînait la chute de plusieurs favoris. Palomba (ITA) se retrouvait hors-piste et abandonnait, tandis que Riccardo Longhi (ITA) et Alessio Lorandi (ITA) chutaient en queue de peloton, perdant toutes leurs chances d'obtenir un bon résultat.

Van Walstijn se lançait immédiatement à la poursuite de Trefilov, emmenant Viktor Gustafsson (SWE) dans son sillage, celui-ci ayant progressé de quatre places durant le premier tour. Bien parti également, Emilien Denner (FRA) se retrouvait sous la pression de Trivisanutto, retardé dans l'incident du premier tour. Les positions continuaient d'évoluer au fil des tours, mais pas dans le bon sens pour le leader Trefilov. L'Allemand cédait d'abord à Van Walstijn, puis à Gustafsson, avant d'abandonner après un accrochage avec Trivisanutto. Auteur d'un spectaculaire début de course depuis la 11^e place, Danilo Albanese (ITA) doublait Denner et s'installait durablement en 3^e position. La hiérarchie du podium ne changeait plus dans les derniers tours : vice-Champion du Monde et d'Europe FIA Karting en 2024, Senna Van Walstijn accédait enfin au titre suprême de Champion du Monde FIA Karting Mondokart.com - KZ à l'âge de 22 ans. Gustafsson et Albanese assuraient les 2^e et 3^e places. La dernière partie de la finale était marquée par la remontée de Stan Pex (NLD) à la 4^e place devant Denner et Pedro Hiltbrand (ESP), auteur du meilleur tour.

Grâce à la victoire de Van Walstijn, Sodikart remporte le titre FIA Karting par équipe devant Birelart Racing et Formula K SRP Factory Team.

Top-10 de la finale - KZ

- 1- Van Walstijn, Senna (NED) Sodi / TM Kart / LeCont
- 2- Gustafsson, Viktor (SWE) CRG / TM Kart / LeCont
- 3- Albanese, Danilo (ITA) KR / IAME / LeCont
- 4- Pex, Stan (NED) KR / TM Kart / LeCont
- 5- Denner, Emilien (FRA) IPK / TM Kart / LeCont

Aux fins d'information Médias - Aucune valeur réglementaire

Pour plus d'informations sur la CIK-FIA, veuillez consulter notre site Internet :

www.fiakarting.com

CIK-FIA (Commission Internationale de Karting-FIA)

Administration : 2 chemin de Blandonnet, 1215 Genève 15, Suisse

Tél. : +41 22 306 10 80 - Courriel : cik@fia.com



- 6- Hiltbrand, Pedro (ESP) Birelart / TM Kart / LeCont
- 7- Bertuca, Cristian (ITA) Birelart / TM Kart / LeCont
- 8- Nomblot, Jean (FRA) Sodi / TM Kart / LeCont
- 9- Ippolito, Paolo (ITA) KR / IAME / LeCont
- 10- Spirgel, Matteo (FRA) Sodi / TM Kart / LeCont

Classement final des équipes KZ

- 1- Sodikart (FRA) 562 pts
- 2- Birelart Racing (ITA) 477 pts
- 3- Formula K SRP Factory Team (GER) 341 pts
- 4- Maranello Kart S.r.l. (ITA) 231 pts
- 5- KR Motorsport (ITA) 221 pts
- 6- CRG (ITA) 156 pts

KZ2 : Maksim Orlov impérial en Lombardie

Après l'obtention de la pole position, son sans-faute dans les manches qualificatives et sa victoire en super manche A, Maksim Orlov savait que tous les voyants étaient au vert. Mais justement, à l'extinction des lumières rouges délivrant la meute des 36 finalistes, Maximilian Schleimer (GER) surprenait son équipier et rival, après avoir gagné la super manche B le matin. Cependant, il ne fallait que deux tours à Orlov pour reprendre son bien. Le leader enchaînait alors les meilleurs tours pour finir avec plus de quatre secondes d'avance. Déjà impérial au Championnat d'Europe, Orlov remporte logiquement la Coupe du Monde FIA Karting.

Pour Schleimer en revanche, la situation se compliquait. C'est d'abord Tim Jüngling (GBR) qui prenait le meilleur pour le gain de la 2e place, avant que Noah Wolfe (GBR) ne trouve l'ouverture dans le 20e des 24 tours de course pour compléter le podium au détriment du pilote allemand. Marek Skrivan (CZE) a flirté avec le podium dans la première partie de la course, avant de devoir résister au retour de Jayden Thien (NED) et Daniel Macia (ESP) pour sauver une place dans le top-5.

Déjà assuré de la victoire au Championnat FIA Karting par équipe, CPB Sport confirme son succès devant Birelart Racing et Formula K SRP Factory Team.

Top-10 de la finale - KZ2

- 1- Orlov, Maksim Sodi / TM Kart / LeCont
- 2- Jüngling, Timo (GBR) Sodi / TM Kart / LeCont
- 3- Wolfe, Noah (GBR) Birelart / TM Kart / LeCont
- 4- Schleimer, Maximilian (GER) Sodi / TM Kart / LeCont
- 5- Skrivan, Marek (CZE) IPK / TM Kart / LeCont
- 6- Thien, Jayden (NED) Sodi / TM Kart / LeCont
- 7- Macia, Daniel (ESP) Kali'Kart / TM Kart / LeCont

Aux fins d'information Médias - Aucune valeur réglementaire

Pour plus d'informations sur la CIK-FIA, veuillez consulter notre site Internet :

www.fiakarting.com

CIK-FIA (Commission Internationale de Karting-FIA)

Administration : 2 chemin de Blandonnet, 1215 Genève 15, Suisse

Tél. : +41 22 306 10 80 - Courriel : cik@fia.com



- 8- Civico Espona, Genis (ESP) Birelart / TM Racing / LeCont
- 9- Speck, Luis Laurin (GER) Birelart / TM Kart / LeCont
- 10- Lehouck, Arthur (FRA) KR / IAME / LeCont

Classement final des équipes KZ2

- 1- CPB Sport (FRA) 715 pts
- 2- Birelart Racing (ITA) 283 pts
- 3- Formula K SRP Factory Team (GER) 242 pts
- 4- IPK Factory Team (CZE) 180 pts
- 5- VAR by Birel (ITA) 154 pts
- 6- CL Racing Team (ITA) 154 pts

KZ2 Masters : Lombardo gagne son face à face avec Fore

La journée du dimanche a débuté avec les victoires attendues d'Angelo Lombardo (ITA) en super manche A et de Davide Fore (ITA) dans la B. L'affrontement entre les deux Italiens s'annonçait intense. Mais contrairement aux prévisions, la finale des pilotes âgés de 35 ans et plus fut bien plus limpide que prévue. Pour les sept premiers, le classement du premier tour fut celui de l'arrivée. Lombardo a réussi un excellent départ depuis la pole position. Vainqueur de l'édition 2023, Davide Fore n'a pas ménagé ses efforts, sans pouvoir se mettre en position de dépasser malgré un écart qui a rarement dépassé les deux dixièmes ! Fore a fini par réaliser le meilleur tour en course en 45.745, mais Lombardo a roulé sur un rythme tout aussi élevé et a gardé son avantage.

Sacré Champion d'Europe KZ2 en 2009, Lombardo renoue ainsi avec un titre FIA Karting de valeur avec cette Super Coupe Internationale KZ2 Masters. Anthony Abbasse a surpris Riccardo Nalon (ITA) dès le départ pour s'installer en 3^e position. S'il n'a rien pu faire face aux deux leaders, le Français a surtout dû rester solide pour résister à Nalon, lui-même occupé à garder Manuel Cozzaglio (ITA) derrière lui. Luciano Medeghini (ITA) et Rasmus Haugard (DEN), très bien parti, ont roulé durant toute la finale aux 6^e et 7^e positions, pendant qu'Alessio La Martina (ITA) revenait 8^e après un premier tour difficile.

La victoire de Lombardo permet à Maranello Kart d'obtenir le titre FIA Karting par équipe devant IPK Factory Team et Birelart Racing.

Top-10 de la finale - KZ2 Masters

- 1- Lombardo, Angelo (ITA) Maranello / TM Kart / LeCont
- 2- Fore, Davide (ITA) IPK / TM Kart / LeCont
- 3- Abbasse, Anthony (FRA) Sodi / TM Racing / LeCont
- 4- Nalon, Riccardo (ITA) Parolin / TM Kart / LeCont
- 5- Cozzaglio, Manuel (ITA) Birelart / TM Kart / LeCont
- 6- Medeghini, Luciano (ITA) Magik / TM Kart / LeCont
- 7- Haugard, Rasmus (DEN) KR / IAME / LeCont
- 8- La Martina, Alessio (ITA) KR / TM Kart / LeCont

Aux fins d'information Médias - Aucune valeur réglementaire

Pour plus d'informations sur la CIK-FIA, veuillez consulter notre site Internet :

www.fiakarting.com

CIK-FIA (Commission Internationale de Karting-FIA)

Administration : 2 chemin de Blandonnet, 1215 Genève 15, Suisse

Tél. : +41 22 306 10 80 - Courriel : cik@fia.com



9- Habulin, Kristijan (CRO) TB Kart / TM Kart / LeCont

10- Bos, Jeroen (NED) Sodi / TM Racing / LeCont

Classement final des équipes KZ2 Masters

1- Maranello Kart S.r.l. (ITA) 170 pts

2- IPK Factory Team (CZE) 153 pts

3- Birelart Racing (ITA) 126 pts

4- TBKart Racing Team srl (ITA) 114 pts

5- TK Factory Team (ITA) 104 pts

6- Erre Esse Motorsport (ITA) 96 pts

Retrouvez les résultats complets de l'épreuve de Franciacorta sur le site www.fiakarting.com et suivez l'évolution du Classement International Karting (IKR) après l'épreuve italienne.

Prochain rendez-vous en Malaisie sur le circuit LYL International proche de Kuala Lumpur, du 14 au 16 novembre 2025, pour la nouvelle Coupe du Monde FIA Karting Arrive and Drive - Senior & Junior

Aux fins d'information Médias - Aucune valeur réglementaire

Pour plus d'informations sur la CIK-FIA, veuillez consulter notre site Internet :
www.fiakarting.com

CIK-FIA (Commission Internationale de Karting-FIA)
Administration : 2 chemin de Blandonnet, 1215 Genève 15, Suisse
Tél. : +41 22 306 10 80 - Courriel : cik@fia.com